
 

 

Bestyrelsesmøde  

2024-12-12 kl.17.00 

i Kølkær  
Dagsorden  
Ordstyrer: Dina 

Referent: Flemming 

Deltagere: Anni, Annie, Monica, Malene, Dina, Svend, Maria, Lisette, Flemming 

Afbud: Malene 

 
 

Emne Uddybning O= Oriente-

ring 

D=Debat 

B=Beslutning 

Ansvarlig Referat 

 

17.20 Godkendelse af referat 

 

  Dina/Malene Referatet blev godkendt 

17.25 Status på dagtilbud Akustik 

Der skal tages stilling til til-

bud om frokostordning i 

dagtilbud. En tilbageven-

dende ting. 

O/D Li-

sette/Flem-

ming 

Der bliver sat akustikplader op i Kølkær dagtilbud mel-

lem jul og nytår. 

 

Vi fortsætter uden madordning, som nu. 

 

Flemming orienterede om 35-timers moduler. 

17.40 Status på skole Byggeri 

Ansættelse 

Transport af Nacelle 

 

 O/D Ida/Malene Vi er næsten færdige med udvidelse af kontoret i Arn-

borg, og det fungerer rigtig godt. 

De indvendige døre i Arnborg er ved at blive renoveret 

og malet. Vi påtænker det samme i Kølkær. 

Vi blev præsenteret for tegningen af det nye madkund-

skabslokale i Kølkær. 

Malene har fået tilbud på renovering af det lille køkken 

på 1. sal i Kølkær. 



Vi har ansat en ny SFO- og viceskoleleder, der har før-

ste arbejdsdag den 2.1.2025. 

Malene udtalte sig til DR vedr. transport af den store 

vindmølle gennem Arnborg i forhold til hvilken indvir-

ken, det har haft for børnenes skolevej. 

Der har været jule-åbent-hus i Kølkær for de kom-

mende skolebørn, og i næste uge gør vi det samme i 

Arnborg. 

Familiekoncerten for skolebørn er kommet igen, og det 

var en stor succes.  

17.55 Principper til godken-

delse 

Digital dannelse?? 

Vikardækning 

Budget/økonomi 

 

O/B Dina/Malene Princip for vikardækning blev godkendt. 

Princip for budget og regnskab blev godkendt. 

Princip for digital dannelse blev godkendt. 

 

Til foråret påtænker vi at lave et oplæg for forældre 

vedr. digital dannelse. 

 

18.15 

Pjecen fra Skole og 

forældre 

 O Dina Diana refererede fra pjecen, i forhold til bestyrelsens 

arbejde. Malene undersøger hvorvidt alle bestyrelses-

medlemmer kan få tilsendt pjecen. 

18.30 Evt.    Vi talte om, retningslinjerne for mobiltelefoner i SFO 

og mobiltelefon. Børnene må kun bruge telefon og tab-

let som aftalt tidligere for 3. og 4. klasse, og kun sam-

men med voksne. 0.-2. klasse må ikke bruge telefon i 

SFO. Flemming/Malene følger op på dette. 

 

Børnene på Skolen har fået en lille bog, der handler om 

stierne i hjernen. Forældrene må gerne tale med bør-

nene om dette. 

 

Huskunstnerne, der tidligere har været her for at ar-

bejde med vores børn, har nu tilbudt at lave skulpturer i 



stor størrelse til ca. kr. 400.000, for Arnborg og Køl-

kær. Den er lidt stor at løfte selv, men måske vores bor-

gerforeninger kunne tænke sig at sætte navn på dette? 

Dina og Maria tager den videre. 

 

OBS. Fælles bestyrelsesmøde med 

Lind og Højgård bliver 26/2 kl.17. Sæt 

kryds! 

 Julefrokost med pak-

keleg 

    

 

 


